
Som ordförande i Saltsjöbadens båtklubb vill jag härmed informera om min reservation för 
proposition #3 som är uppe för röstning under föreningens extrastämma den 13 juni 2022.


	 	 	 Proposition #3 gäller för inköp av sublift och traktor.


Jag lägger min reservation då jag inte anser att vi tillräckligt klarlagt, så långt som det är möjligt, 
påföljande konsekvenser så som båthantering och åtgärder och kostnader för anpassningen av 
rampen.


Med min uppriktiga uppskattning för att många i styrelsen har lagt ned mycket arbete med stort 
engagemang för att under kort tid ta fram underlag, så är vissa frågeställningar för mig fortfarande 
inte helt klarlagda.
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